

**KENYATAAN
SEBUTHARGA 'B'**

Sebutharga adalah dipelawa daripada **Pembekal berdaftar** yang berdaftar dengan **Kementerian Kewangan Malaysia (KKM)** bertaraf bumiputera dan beralamat di Kuantan sahaja dibawah **Kod Bidang 030501 (Peralatan Sukan)** yang berkaitan dan mendaftarkan dengan **MBK**, serta mempunyai pengalaman kerja yang berkaitan untuk melaksanakan bekalan/ perkhidmatan masih dibenarkan membuat tawaran pada masa ini bagi kerja- kerja berikut:-

BIL.	TAJUK	SYARAT PENDAFTARAN	TARIKH MULA AMBIL DOKUMEN	DOKUMEN KEPERLUAN SEBUTHARGA 'B'	TARIKH AKHIR HANTAR DOKUMEN SEBUTHARGA 'B'
1	MEMBEKAL, MENGHANTAR ALATAN SENAMAN DAN LANTAI EPDM BARU DITAMAN GELORA (PERUNTUKAN: MBK)	KOD BIDANG : 030501	Tarikh Ambil Dokumen Mulai 29 Ogos 2022 (Isnin)	1. Sijil Taraf Bumiputera 2. Sijil KKM /Kod bidang 3. SSM 4. Sijil MBK Yang berdaftar dengan KKM dan Majlis Bandaraya Kuantan	31 Ogos 2022 (Rabu) Jam 12.00 tengahari
2	MEMBEKAL, MENGHANTAR LANTAI EPDM BARU DI KAWASAN ALATAN PERMAINAN DI ZOO TERUNTUM. (PERUNTUKAN: MBK)	KATEGORI : (Peralatan Sukan)			

- Borang-borang tersebut boleh di dapati di waktu pejabat sahaja mulai **29 Ogos 2022 (Isnin)** di atas talian melalui email landsdepart@gmail.com.
- Borang-borang sebutharga yang lengkap diisi hendaklah dikembalikan ke dalam sampul surat yang bertulis di sudut kiri atas, tajuk kerja dan No. Sebutharga dan dikembalikan kepada **Majlis Bandaraya Kuantan, di Kaunter Berpusat Ibu Pejabat Majlis Bandaraya Kuantan, Jalan Tanah Putih, 25100 Kuantan, Pahang Darul Makmur** sebelum tarikh tutup tawaran iaitu tepat jam **12.00 tengahari pada 31 Ogos 2022 (Rabu)**.
- Pihak MBK tidak terikat untuk menerima tawaran terendah atau mana-mana tawaran serta tidak bertanggungjawab di atas apa jua perbelanjaan yang terlibat oleh kontraktor/pembekal untuk mengemukakan tawaran ini. Sebarang pertanyaan hendaklah menghubungi **Bahagian Pembangunan Landskap, Jabatan Landskap** di talian **09-5121555 / 09-5121666**.
- Syarat kelayakan untuk membeli naskah tawaran sebutharga, kontraktor mestilah tidak memiliki sebarang tunggakan bayaran dengan Majlis Bandaraya Kuantan (i-clean).